



Styrelsemöte Göta MS

Agenda 2018-02-19

Ordinarie deltagare

Lars-Göran Ståhl	Ordförande
Björn Thor	Ej
Hans Hamilton	Sekreterare
Lars Pärnebjörk	Vice sekreterare
Anette Östelius	Ej
Niklas Gustafsson	Ledamot
Allan Asp	Ledamot
Per Engberg	Ej
Jesper Olsson	Suppleant
Andreas Malmgren	Suppleant
Annelie Kriholm	Ej
Johan Andersson	Endurokommittén
Benny Jansson	Ej

Agenda

1. Mötets öppnande (LG)
2. Val av justerare JA
3. Föregående protokoll (LG)
4. Skrivelser (LG)
 - EMK

Ok för de att låna depån o duschar för de datum de önskade (18-20 maj)

- Stefan Ponthan skrivelse till Årsmötet
Styrelsen bifaller med reservation för att
 - Svemos regler efterföljs

5. Ekonomi (AK)
 - Resultat och balansrapport, **se bif. dok.**
 - Medlemmar, **se bif. lista**
 - Övrigt hela verksamheten **Förberedelse Årsmötet 180305**
 - o LP sätter samman dagordningen för årsmötet
 - Agenda LP
 - VB E + MX MM o JA
 - Ekonomirapp Helen
 - Budget 18 LG
 - Verksamhetsplan MX o E 2018 JA o MM
 - Ordförande har ordet LG
 - o Deadline för allt material måndagkväll den 26:e
 - o Allt material till L-G

- BT hjälper till
 - Mackor, kaffe o dricka
 - Blommor
 - Resultatlistor för prisutdelningen alla klasser
 - Priser klart MX o E
 - Styrelsen träffas 1645
- 6. Crosskommitté rapport (MM)
 - Tävlingar Ersättning markägare stubb m.m.
 - Vinter KM ett kört ett till på G
 - Lagserien östra, har två lag, vill ha fyra lag. Kommer att ha tre lag
 - Uppstartsläger 7-8/4 Tibro
 - Tävlingar, Stockholmscross, YMX o östraserien inne i TA
 - Prepphelg planerad 19-20/5
 - Staket m.m. behöver fixas till första tävlingen
 - Ryck i klubbhuset
 - Nya kiosken blir i klubbhuset
 - Bidrag kommer att sökas, huset behöver handikappanpassat
 - PW vill lämna ifrån sig medlemsansvaret så snart som möjligt
 - Övrigt
 - Årsrapporter till Årsmötet Markus
- 7. Endurokommitté rapport (JA)
 - Tävlingar
 - Elitförarna efterfrågar teamplats under SM kostnad 5000 kr/år
 - Tillkommer ev kostnader för tält etc..
 - Styrelsen bifaller
 - Ersättningar resor EM (PV + AG)
 - Övrigt **Årsrapporter till Årsmötet Johan**
- 8. Motorområdet LedR (LG)
 - LG har försökt få till kontakt med kommunen, får inte till någon träff.
 - Datum för köket i klubbstugan?
 - Bygga trapp för rullstol/handikappanpassad omg. Lg har pratat med Anders Håll
- 9. Övriga frågor
 - Stödmedlem slopas
 - (LG) Årets medlem Peter Viberg
 - Poängpengar cross o enduro,
 - 25 kr per SM poäng + medaljpeng totalt ca 30-33 000 kr för 2017
 - sponsringsförslag m.m.
 - MM föreslår att vi tillfrågar Arne Wåhlstedt om försäljning av olika paket
 - JA o MM jobbar vidare
- 10. Nästa möte (LG) 9/4